
 

欢迎使用 Cflema App 

 （如何使用请滑动到最末尾 ,User Guide Please scroll to the bottom.） 

1. 用户条款  

欢迎您使用 CflemaAPP。使用本服务即表示您已阅读、理解并同意遵守以下条

款。 如果您不同意以下任何条款，请立即停止使用本服务。  

1.1 服务描述:本服务会通过收集搜索关键词来提高用户体验。  

1.2 数据收集:在您使用本服务时，我们只会收集您输入的搜索关键词。这些关

键 词将被匿名处理，不会与您的任何个人信息关联。  

1.3 数据使用:我们会使用您的搜索关键词来分析和改进我们的服务，以提供更

加 精准和个性化的内容。  

2. 免责声明  

2.1 关于数据安全:我们致力于保护用户数据的安全性，采取了一系列的安全措 

施。我们在能力范围内会尽到保护用户的隐私责任。  

2.2 第三方链接:未来，CflemaAPP 可能包含指向第三方网站或服务的链接。这

些 链接是为了方便用户而提供，CflemaAPP 会尽到仔细审核和评估的责任。  

2.3 使用风险:您理解并同意，使用 CflemaAPP 时，在法律允许的范围内，对于

因 使用不当或不能使用 CflemaAPP 所导致的任何问题，我们会尽可能提供支持

和帮 助，但不承诺完全赔偿或解决。  

2.4 服务变动:CflemaAPP 保留在必要时调整、修改或终止服务的权利。我们会

尽 量提前通知用户，但在某些情况下，可能无法提前通知。  

请您在使用本服务前仔细阅读并确保您已充分理解上述条款。如果您有任何疑

问， 

欢迎随时联系我们。 

2.5 使用规范:CflemaAPP 强烈建议用户避免发布任何反社会、色情和煽动性的

内 容。我们希望 CflemaAPP 成为一个健康和和谐的社区，对于不符合社区规范

的内 容，我们可能会采取某些必要措施。  

2.6 倡导正能量:CflemaAPP 致力于为用户提供一个健康、正向的学习和交流

APP。 我们鼓励用户分享有益的知识、经验和见解，共同为网络环境的健康发

展做出贡 献。  

 



 

 

3.教育  

3.1 教育理念:我们深知教育的重要性，不仅仅是为了培养专业技能，更是为了

培 养终身学习的习惯和对世界的好奇心。我们相信，通过教育，每个人都可以

发掘自 己的潜力并为社会做出贡献。  

3.2 教育资源:为了支持并鼓励终身学习，我们提供了一系列的教育资源和学习 

工具，帮助用户提高自己的知识和技能。  

3.3 社区参与:我们积极参与各种教育活动和项目，与各教育机构和团体合作， 

共同推进教育事业的发展。  

3.4 用户教育:我们鼓励用户充分利用我们的服务进行学习和研究，同时也提供 

了一系列的指导和建议，帮助用户更好地获取和使用信息。  

3.5 反馈与改进:我们高度重视用户对我们教育内容和资源的反馈，您的每一条 

建议都会被认真对待和考虑。我们始终努力改进，为用户提供更高质量的教育

服 务。  

我们坚信，教育是推动社会进步的关键力量，我们希望通过我们的努力，能够

为更 

多人提供高质量、有意义的教育机会。再次感谢您选择我们的服务，并期待与

您共 

同探索知识的无限可能。 

4.1 服务介绍:除了前述的服务，我们还提供教育问答的技术服务。无论您是教 

育机构、学校还是个人，我们的平台都能为您提供专业、准确的教育相关问题

的答 案。  

4.2 技术支持:我们的教育问答技术基于先进的算法和大数据分析，确保为用户 

提供的答案既准确又及时。  

4.3 个性化服务:我们理解每个用户的需求都是独特的，因此 CflemaAPP 支持个 

性化设置，确保您获得的答案与您的需求完全匹配。  

4.4 与我们合作:如果您对我们的教育问答技术服务有兴趣，或者想了解更多关 

于该服务的信息，我们非常欢迎您与我们联系。我们的团队会为您提供详细的

解答 和合作方案。我们始终坚持以用户为中心，不断创新和完善我们的服务，

为广大的 教育工作者和学习者提供有价值的技术支持。如果您对此有任何意向

或建议，请随 时联系我们，我们期待与您的合作。  

 



 

• Welcome to the CflemaAPP. By using this service, you acknowledge that you 

have read, understood, and agree to abide by the terms below. If you disagree 

with any of the following terms, please stop using this service immediately.  

 

•1.1 Service Description: This service aims to enhance user 

experience by gathering search keywords. 

• 1.2 Data Collection: We only collect search keywords that you input while 

using our service. These keywords are anonymized and won’t be linked to 

any of your personal information. 

• 1.3 Data Usage: We use your search keywords to analyze and improve our 

service, offering more precise and personalized content.  

• Disclaimer  

• 2.1 On Data Security: We are committed to the security of user data and have 

adopted a range of safety measures. We will do our best within our capacity to 

protect user privacy. 

• 2.2 Third-party Links: In the future, CflemaAPP might include links to third-

party websites or services. These links are provided for user convenience, and 

CflemaAPP assumes the responsibility of careful review and evaluation.  

• 2.3 Usage Risks: You acknowledge and agree that, within the limits of the 

law, any issues resulting from improper use or inability to use CflemaAPP are 



 

not fully compensable, though we will do our best to provide support and 

help.  

• 2.4 Service Alterations: CflemaAPP reserves the right to adjust, modify, or 

terminate the service when necessary. We will attempt to notify users in 

advance, but there might be situations where prior notice is not  

feasible.  

• 2.5 Usage Guidelines: CflemaAPP advises users to refrain from posing any 

anti-social, explicit, or inflammatory content. We aspire for CflemaAPP to be a 

healthy and harmonious community.  

• 2.6 Advocating Positive Energy: CflemaAPP is dedicated to providing a 

healthy, positive platform for learning and communication. We encourage 

users to share beneficial knowledge, experiences, and insights, contributing to 

the healthy development of the online environment.  

• Education  

• 3.1 Educational Philosophy: We recognize the importance of education not 

just for cultivating professional skills but for nurturing a lifelong habit of 

learning and curiosity about the world. We believe that through education, 

everyone can unlock their potential and contribute to society.  



 

• 3.2 Educational Resources: To support and encourage lifelong learning, we 

offer a range of educational resources and learning tools to help users 

enhance their knowledge and skills.  

• 3.3 Community Engagement: We actively participate in various educational 

activities and projects, collaborating with educational institutions and groups 

to foster the growth of the educational sector.  

• 3.4 User Education: We encourage users to make full use of our services for 

learning and research, and also provide guidance and suggestions to help 

users better access and utilize information.  

• 3.5 Feedback and Improvements: We highly value feedback on our 

educational content and resources. Every suggestion will be taken seriously 

and considered. We always strive to improve and deliver higher quality 

educational services to our users.  

• We firmly believe that education is a pivotal force in propelling societal 

advancement, and through our efforts, we hope to provide high-quality, 

meaningful educational opportunities for many. Thank you for choosing our 

services, and we look forward to exploring the boundless possibilities of 

knowledge with you.  

• 4.1 Service Introduction: Apart from the services mentioned earlier, we also 

provide an educational Q&A tech service. Whether you are an educational 



 

institution, school, or individual, our platform can offer expert, accurate 

answers to educational-related questions.  

• 4.2 Technical Support: Our educational Q&A technology is built on cutting-

edge algorithms and big data analysis to ensure timely and accurate answers 

for users.  

• 4.3 Personalized Service: Understanding that every user's needs are unique, 

CflemaAPP supports customization to ensure the answers you get match your 

requirements perfectly.  

• 4.4 Collaborate With Us: If you're interested in our educational Q&A tech 

service or want more information about it, please reach out to us. Our team 

will provide detailed answers and collaboration proposals. With our user-

centric approach, we continuously innovate and refine our services, offering 

valuable tech support to educators and learners alike. If you have any 

intentions or suggestions related to this, please feel free to contact us. We 

look forward to working with you.  

lemachifan@gmail.com   

如果你想知道更多关于我门的服务请访问-cflama.info 

If you want to know more about our services please visit -cflama.info 

  CflemA App - All Rights Reserved. 
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实时语⾳翻译： 

测试API ：  

https://cflai.tech/?command=recd&voice=(声⾳)&language=英语

&text=(内容) -10分钟2个请求- 

例: 

https://cflai.tech/?command=recd&voice=nova&language=法语&text=天

⻘⾊等烟⾬，⽽我在等你 

（复制粘贴到浏览器你将会得到⼀个mp3的⾳频⽂件） 

 

Our real-time voice translation: 

beta url (API): 

https://cflai.tech/?command=recd&voice=(voice)&language=English&text

=(What you want to translate) -10m/2 requests- 

example:                      

https://cflai.tech/?command=recd&voice=nova&language= French&text= 

The sky is blue waiting for misty rain, and I'm waiting for you                   

(Copy and paste it into the browser and you will get an mp3 audio file.) 

 

声⾳   echo alloy fable onyx nova shimmer 

Voice   echo alloy fable onyx nova shimmer 

 

 

 

 



 

Dall3图像⽣成： 

测试API ：  

https://cflai.xyz/get-image?1=你的提示词&2=分辨率&3=画质 

-1⼩时2个请求- 

例: 

https://cflai.xyz/get-image?1=⼀只可爱的猫在偷吃⻥（漫画⻛格）

&2=1024x1024&3=standard 

（复制粘贴到浏览器你将会得到图⽚） 

 

Dall3: 

beta url (API): 

https://cflai.xyz/get-image?1=your prompt&2=resolution&3=quality  

-1h/2 requests- 

example:                      

https://cflai.xyz/get-image?1=a cute stealing 

fish(anime)&2=1024x1024&3=standard 

 (Copy and paste it into the browser and you will get an image) 

 

分辨率   1024x1024 1024x1792 1792x1024  

resolution   1024x1024 1024x1792 1792x1024 

 

画质   standard  hd 

quality    standard   hd 

 

https://cflai.xyz/get-image?1=your%20prompt&2=resolution&3=quality%20
https://cflai.xyz/get-image?1=a%20cute%20stealing%20fish(anime)&2
https://cflai.xyz/get-image?1=a%20cute%20stealing%20fish(anime)&2


 

 

 

   

-使⽤⼿册 

-请按照图⽚顺序进⾏购买或者输⼊⾃⼰的openai Apikey进⾏使⽤ 
- (输⼊框在按钮的上⽅) 

-User Guide 

- Please proceed with the purchase according to the order of 
the images, or enter your own openai Apikey for use. 

- (The input box is above the button)



